
 1 

 

BR.0002.29.2017          PROTOKÓŁ NR XXIX.2017 

 

z obrad XXIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Przedborzu, odbytej w dniu 27 stycznia 

2017 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Przedborzu 
 

 

W sesji udział wzięli radni  według załączonej listy obecności. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Pani Jolanta Włodarczyk – Komendant Komisariatu Policji w Przedborzu 

Pani Małgorzata Mikuszewska – księgowa Zakładu Komunalnego Sp. z o.o. 

Pan Miłosz Naczyński – Burmistrz Miasta Przedborza 

Pan Piotr Nowicki – Komendant Komendy Powiatowej w Radomsku 

Pracownicy Urzędu Miejskiego 

 

Ad. 1. 

Obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Przedborzu w dniu 24 stycznia 2017 roku 

rozpoczęły się o godz. 12.10 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej, radny Krzysztof Zawisza.                          

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W obradach uczestniczyło 12 

radnych (nieobecni usprawiedliwieni: Renata Świerczyńska, Jan Mąkosa, Michał Mordak; 

spóźniona radna Olejnik). 

 

 Ad. 2 

Przewodniczący Zawisza odczytał porządek obrad (przekazany radnym), po czym 

zgłosił wniosek o zdjęcie  podpunktu f) w punkcie 6 w zakresie skargi na działania Burmistrza 

Miasta Przedborza dotyczącej niegospodarności polegającej na utracie kwoty 11 070 zł 

dofinansowania z przeznaczeniem na zadanie pn. „Przebudowa drogi dojazdowej do pól w m. 

Miejskie Pola” w związku z niewyjaśnieniem tej kwestii przez Komisję Rewizyjną. 

 

Innych wniosków nie zgłoszono i przyjęto porządek obrad, który przedstawiał się 

następująco: 

 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami Rady. 

4. Sprawozdanie z  działalności Komisji Rady w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy zastępczej za 

2016 rok.  

6. Rozpatrywanie projektów uchwał i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowe  zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Przedbórz oraz ustalenia dopłat do wybranych 

taryfowych grup odbiorców usług, 

b) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty, 

c) w sprawie określenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości, 

pozbywających się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych na terenie Gminy Przedbórz; 

d) w sprawie określenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży napojów alkoholowych na 

terenie miasta i Gminy Przedbórz. 

e) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Miasta Przedborza, 
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7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie obrad.   

    

 Głos zabrali zaproszeni goście, tj.: 

- Pani Jolanta Włodarczyk – Komendant komisariatu Policji w Przedbórz, 

- Pan Piotr Nowicki – Komendant Komendy Powiatowej w Radomsku 
 

którzy informując o swej dotychczasowej pracy w Policji, pokrótce przedstawili 

statystykę wykrywalności przestępstw, plany poprawy bezpieczeństwa publicznego oraz 

założenia  współpracy z Gminą. Pani Komendant Włodarczyk poinformowała, że jest otwarta 

na wszelkie sugestie i wnioski oraz zapewniła, że będą one przyjęte i rozpatrzone. 

 

Pan burmistrz mówiąc o dobrej współpracy z poprzednimi szefami Policji, wyraził 

nadzieję na jeszcze lepsze relacje z obecnymi Komendantami w celu zapewnienia 

bezpieczeństwa lokalnemu społeczeństwu. 

 

Radny Koski odnosząc się do sytuacji zabezpieczenia przez Policję Powiatową 

dokumentów z Urzędu Miejskiego w Przedborzu zapytał, czego dotyczy sprawa i w jakich 

referatach Policja podjęła te czynności? Radny poinformował, iż w odpowiedzi od Burmistrza 

na składany wniosek otrzymał informację, iż wnioskowane dokumenty znajdują się obecnie w 

Komendzie Powiatowej Policji. 

Pan Komendant Nowicki odpowiedział, iż gospodarzem tych czynności jest 

Prokuratura, natomiast Policja wykonuje działania zlecone przez ten organ. Sprawa jest w 

toku i on  nie może ujawnić żadnych informacji. 

 

Radny Chudy zapytał, ile jest etatów w komisariacie Policji w Przedborzu, czy nocą są 

pełnione dyżury? 

Pani Komendant Włodarczyk odpowiedziała, że jest 22 policjantów, w tym są 2 wakaty 

w zespole interwencyjno-patrolowym, które w tym roku postara się uzupełnić. Jest 

całodobowy patrol interwencyjny, którego pracownicy nie przebywają jednak cały czas w 

komisariacie. Jeżeli jest problem najlepiej zadzwonić pod nr  997 lub 112, wtedy dyżurny ma 

łączność z  danym patrolem i skieruje  go w dane miejsce. 

 

Przewodniczący Zawisza zapytał, czy komisariat w Przedborzu posiada zespół ds. 

przeciwdziałania narkomanii? 

Pan komendant Nowicki odpowiedział, ze w komisariacie w Przedborzu nie ma takich 

osób, które zajmowałyby się tylko taka przestępczością. Taka grupa jest w Radomsku. 

 

Ponadto wskazano  miejsca na terenie miasta i gminy w celu ograniczenia tam 

prędkości oraz poprawy bezpieczeństwa i porządku publicznego (ul. Krakowska, 

Częstochowska, Góry Mokre). 
 
 

Ad. 3 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami Rady 

Miejskiej złożył burmistrz Naczyński. 

 Radny Chudy zapytał o skomunalizowanie jakich działek burmistrz mówił? 

 Pan burmistrz odpowiedział, że dotyczyło to nieruchomości przy zalewie, w parku ( ul. 

Krakowska) i w Nosalewicach. 
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Radna Ocimek zapytała: 

- czego miałaby dotyczyć współpraca z miastem Radomskiem? 

Pan burmistrz odpowiedział, że chodzi o współpracę w zakresie promocji; 

- czy sfinalizowano umowę pożyczki na termomodernizację? 

- formalności są dopełnione, pożyczka będzie podpisana. 
 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej burmistrza  w załączeniu. 

  

Ad. 4  Sprawozdanie z działalności Komisji między sesjami odczytał: 

- Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich - radna Aneta Olejnik; 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Tadeusz Stępień 
 

Przedmiotowe sprawozdania w załączeniu do protokołu.  

 

Ad. 5  

Rada przyjęła sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i 

pieczy zastępczej za 2016 rok. 

W 2016 r. wsparciem asystenta rodziny objęto 10 rodzin (w tym 29 dzieci). Działania 

asystenta rodziny oparte były na: 

- udzielaniu pomocy rodzinom polegającej na poprawie sytuacji życiowej, w tym w 

zdobywaniu umiejętności prawidłowego prowadzenia gospodarstwa domowego; 

- udzielaniu pomocy w rozwiązywaniu problemów socjalnych, psychologicznych, 

wychowawczych dzieci; 

- wspieraniu aktywności społecznej rodzin; 

- motywowaniu członków rodziny do podnoszenia kwalifikacji zawodowych; 

- udzielaniu pomocy w poszukiwaniu, podejmowaniu i utrzymaniu pracy zarobkowej; 

- prowadzeniu indywidualnych konsultacji wychowawczych dla rodziców i dzieci. 

 

 

Ad 6  

a) Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf 

dla zbiorowe  zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Przedbórz oraz ustalenia dopłat do wybranych taryfowych grup odbiorców usług. 
 

Projekt uchwały przedłożono w związku ze złożonym wnioskiem przez Prezesa 

Zarządu Zakładu Komunalnego w Przedborzu Sp. z o.o. o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

 Propozycja podwyżki opłaty za wodę oraz opłaty abonamentowej stanowi 6% wzrostu 

ceny w stosunku do obowiązującej stawki do 9 marca 2017 r. Wzrost ceny za wodę wynosi 

0,14 zł netto, a opłata abonamentowa w rozliczeniu w oparciu o wskazanie wodomierza o 

średnicy do 40 mm – 0,55 zł netto. 

Wynik głosowania nad przyjęciem w/w projektu uchwały był następujący: 

Za – 8  

Przeciw – 3  

Wstrzymujący - 1 

 

 Uchwała Nr XXIX/216/17 została podjęta i przekazana do wykonania Burmistrzowi 

Miasta Przedborza. 

 



 4 

b) Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki 

tej opłaty. 

Projekt uchwały przygotowano w związku z rozstrzygnięciem przetargu na zadanie z 

zakresu gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyborem oferty, której realizacja wymaga  

zwiększenia stawki za opłaty z tytułu gospodarowania odpadami komunalnymi. 

Zakładany wzrost ceny za śmieci segregowane od każdego mieszkańca to 1 zł, a 

niesegregowane – 2 zł 

Wynik głosowania nad przyjęciem w/w projektu uchwały był następujący: 

Za – 9  

Przeciw – 3  

Wstrzymujący - 0 

 

 Uchwała Nr XXIX/217/17 została przyjęta  i przekazana do wykonania Burmistrzowi 

Miasta Przedborza. 

 

 

c) Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały  w sprawie określenia górnej 

stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości, pozbywających się z terenu 

nieruchomości nieczystości ciekłych na terenie Gminy Przedbórz 

Projekt uchwały zakłada podwyżkę górnej stawki opłaty za wykonanie usługi w 

zakresie opróżniania zbiorników z nieczystości ciekłych do kwoty 60 zł brutto za 1 m³. 

Poprzednia stawka w wys. 40 zł za 1 m³ obowiązywała od 2013 r. 

Wynik głosowania nad przyjęciem w/w projektu uchwały był następujący: 

Za – 8  

Przeciw – 3  

Wstrzymujący - 1 

 

 Uchwała Nr XXIX/218/17 została przyjęta  i przekazana do wykonania Burmistrzowi 

Miasta Przedborza. 

 

 

d) Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży napojów alkoholowych na terenie miasta i Gminy Przedbórz 

Projekt uchwały przedłożono w związku z orzeczeniem Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi, które stwierdza nieważność Uchwały Rady w przedmiocie  

zmiany zapisów na temat minimalnej dopuszczalnej odległości miejsc  sprzedaży (z 50 do 10 

m) alkoholu. 

Obecna propozycja Uchwały określa, iż punkty sprzedaży napojów alkoholowych nie mogą 

być usytuowane w odległości nie mniejszej niż 20 m. 

Wynik głosowania nad przyjęciem w/w projektu uchwały był następujący: 

Za – 8  

Przeciw – 3  

Wstrzymujący - 1 

 

 Uchwała Nr XXIX/219/17 została przyjęta  i przekazana do wykonania Burmistrzowi 

Miasta Przedborza. 
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e) Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działania Burmistrza Miasta Przedborza w związku z brakiem odpowiedzi na wniosek                                 

w kwestii instytucji skargi. 

Radna Ocimek odnosząc się do uzasadnienia projektu uchwały zwróciła się do pana 

burmistrza o przytoczenie jego odpowiedzi w kwestii rozpatrywania skargi z ostatniej sesji tj. 

29 grudnia 2016 r. 

Pan burmistrz odpowiedział, iż nie jest w stanie dokładnie powtórzyć tego, ale w biurze 

rady jest nagranie i można je odsłuchać. 

Radna Ocimek wyjaśniła, iż składając ustny wniosek chciała uzyskać pewność, czy 

radni Komisji Rewizyjnej postępują zgodnie z prawem podczas rozpatrywania skarg, aby w 

przyszłości było to czynione właściwie. Do tej pory wszystkie skargi zasadne uznawane były 

za bezzasadne, ponieważ od chwili wpływu skargi do momentu jej rozpatrzenia błędy były 

poprawiane. Radna powiedziała, iż nie ma pewności, czy stanowisko radnych z Komisji 

Rewizyjnej po otrzymaniu opinii radcy prawnego w tym zakresie się zmieni, ale chce żeby 

było to wyjaśnione. 

 

Wynik głosowania był następujący: 

Za- 8głosów 

Przeciw – 3 

Wstrzymujące się – 1  

 
Uzasadnienie do uznania skargi za bezzasadną stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/220/16 została przyjęta. 

 

   

Ad 7,8,9 Radni zgłosili wnioski i zapytania: 

- radny Koski wystąpił o: 

- projekcję premier filmowych w MDK-u, 

- spotkanie z panią dyrektor Szkoły Podstawowej w Górach Mokrych, 

- omówienie zaleceń pokontrolnych RIO wraz z odpowiedzią Urzędu Miejskiego, 

- załączenie do protokołu z sesji wniosku w trybie dostępu do informacji publicznej (Nr 10) 

dot. stanu zaawansowania poszczególnych inwestycji wprowadzonych do budżetu 2017 r. 

- przedstawienie zgody właścicieli działek położonych przy ul. Turystycznej, 

zainteresowanych zamianą, bądź sprzedażą nieruchomości w związku  z planowaną budową 

boiska sportowego przy kompleksie sportowo-rekreacyjnym przy ul. Turystycznej; 

Ponowił również wniosek o przedstawienie pisma OZPN o tym, że boisko nie spełnia 

warunków do rozgrywek. 

 Pan burmistrz odpowiedział, iż właściciele (z Przedborza) nieruchomości jasno 

wyrazili opinię na temat zbycia bądź zamiany przedmiotowych działek, trzecia osoba (z 

Sulejowa) też wstępnie zaakceptowała proponowane rozwiązania, ale nie skonkretyzowała 

jeszcze, czy chce sprzedać, czy zamienić działkę. 

 Przewodniczący Zawisza zaproponował, aby podczas posiedzenia Komisji radni udali 

się na oględziny tego miejsca. 

 

- radny Chudy złożył wniosek o przedstawienie stosownej mapy obrazującej obecny stan 

nieruchomości oraz wizualizację planowanej inwestycji. 

 Radny wyraził wątpliwość co do podłoża planowanej inwestycji. 
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 Pan burmistrz powiedział, że częściowo będzie podnoszony grunt, częściowo 

odwodniony. Będzie stworzony naturalny akwen do nawadniania tych płyt, a wizualizacja w 

stosownym czasie zostanie przedstawiona Radzie. 

 

- w związku z nową ustawą o systemie oświaty radny Koski zapytał, jakie kroki podejmuje 

Gmina w związku z wygaszeniem gimnazjum? 

 Pan burmistrz odpowiedział, że pracownik ds. oświaty był wczoraj na spotkaniu w 

kuratorium oświaty i jest na etapie przygotowania niezbędnych projektów uchwał w tym 

zakresie. 

- kiedy zostaną podjęte prace nad przygotowaniem pełnego miejsca wodowania kajaków na 

rzece Pilicy od strony ul. Koneckiej? 

 Jest wstępne porozumienie z Panem   ,, dotyczące zagospodarowania części 

nadpilicznej swoich dwóch działek, natomiast Gmina zorganizuje dojazd do Pilicy. Prace 

rozpoczną się  po uzyskaniu stosownej zgody, np. z Regionalnego Zarządu Wód. Pan 

burmistrz wyraził zdanie, iż nie powinno być problemu, aby od maja zaczęło funkcjonować 

nowe miejsce wodowania kajaków (od ul. Koneckiej). 

- przedstawienie pisma Okręgowego Związku Piłki Nożnej o niedopuszczeniu boiska do 

rozgrywania meczy. 

 Okręgowy Związek Piłki Nożnej kontaktuje się z Prezesem MKS „Pilica”. Wszelka 

korespondencja znajduje się w posiadaniu pana prezesa, który aktualnie przebywa na  

wyjeździe, przez co nie było możliwości udostępnić radnemu tego dokumentu. 

Ponadto pan burmistrz poinformował, iż w trakcie ostatniego posiedzenia Zarządu MKS 

Pilica podjęto uchwałę w sprawie akceptacji i wykupu terenu oraz realizacji budowy nowego 

boiska wraz z zapleczem przy ul. Turystycznej   

 

- radna Ocimek wnioskowała o zaproszenie Prezesa Klubu Sportowego „Pilica” w celu 

wypowiedzenia się na temat boiska, z którego obecnie korzysta klub, 

Radna zapytała, jaką karę nałożył inspektor nadzoru budowlanego? 

 Pan burmistrz odpowiedział, że zapłacił karę za to, że był dobrym gospodarzem Sam 

prosił pracownika, żeby powielał zapytania o wybór inspektora nadzoru dla zadania 

związanego z rewitalizacja parku, przy czym kwoty za nadzór były oszałamiające ( ponad 30 

tys. zł). Po powtórzeniu zapytania, w niektórych przypadkach ceny okazały się niższe i wtedy 

była podpisana umowa. Inspektorzy byli w czasie realizacji zadania, a faktycznie nie było ich 

przy przekazaniu placu budowy, czyli w dniu kiedy Wykonawca dostał zgodę na przejęcie 

prac. Dzięki wnioskodawcy-donosicielowi pan burmistrz zapłacił z własnej kieszeni za to, że 

gmina zaoszczędziła kilka tysięcy zł. 

 Pan     – mieszkaniec Przedborza powiedział, iż pismo, o którym mowa 

nie ma żadnego znaczenia. On jako wieloletni  działacz i prezes klubu, zna struktury PZPN, 

składał wiele wniosków o licencje i weryfikację boiska. Gdyby w ogóle nie było budowane 

boisko w Przedborzu, to obecne będzie istnieć i żadna instytucja nie zakaże na nim grać. 

Natomiast jeśli chce się budować boisko, to on  nie jest przeciwny. Jego prywatne zdanie – nie 

wie,  czy ta planowana lokalizacja jest najszczęśliwsza. Miejsce między ul. Turystyczną a 

cmentarzem żydowskim jest znacznie węższe niż to, na którym aktualnie jest boisko. Żeby 

zrobić boisko, obiekt z prawdziwego zdarzenia w tym miejscu, widzi kłopot, pomijając 

kopanie piłki na cmentarz, nie wie, jak się do tego odniesie gmina żydowska. Trzeba będzie 

znacznie podwyższyć teren (ul. Turystyczna jest wyżej, cmentarz niżej). Nie sposób zrobić 

zapory, żeby piłka nie wpadała. On proponowałby budowę tam, gdzie teraz jest małe boisko.  
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Ponadto pan      zasugerował odzyskanie straconych podatków od 

budynków, budowli, obiektów i gruntów Zakładu Doskonalenia Zawodowego w Łodzi. 

Poinformował, że 

Łódź reguluje sprawy własności terenu nieruchomości i  najprawdopodobniej uzyska prawo 

do własności i sprzeda teren. Zaznaczył, iż Łódź nie włożyła tam złotówki, ponieważ  w 

czynach społecznych budowali to mieszkańcy Przedborza. 

Zasugerował, żeby przyjrzeć się zwolnieniom (można cofnąć się 5 lat) i naliczyć podatki.  

ZDZ funkcjonuje w  Łodzi, w Zduńskiej Woli, w Piotrkowie Tryb. i w Przedborzu. Wszyscy, 

oprócz Przedborza płacili te podatki. Dlatego warto się temu przyjrzeć, ponieważ gdyby udało 

się ściągnąć ten podatek, zasiliłoby  to budżet gminy. 

Poza tym pan  złożył wniosek w trybie dostępu do informacji publicznej z 

zakresu uzyskanej przez Gminę w 2016 r. kwoty podatku od budynków, budowli, gruntów 

terenu ZDZ w 2016 r. 

 

Pan    , mieszkaniec Przedborza zapytał, co się stanie z istniejącym 

boiskiem? 

Przewodniczący Zawisza odpowiedział, że do czasu wybudowania nowego – będzie służyło 

Klubowi, później być może będzie podzielone na działki pod zabudowę.  

 

Pan   , mieszkaniec Przedborza zapytał: 

- jak długo będą oblodzone ulice: Wodna, Podzamcze, Kielecka, Rynek (przy blokach), ich 

obecny stan zagraża bezpieczeństwu publicznemu; 

Pan burmistrz odpowiedział: 

- Gmina ma ubezpieczone drogi gminne, które są w dobrym stanie, przy czym 

przypomniał, iż za chodnik odpowiedzialny jest właściciel danej posesji; 

- dlaczego droga do Wymysłowi jest w tak tragicznym stanie? 

Droga na Wymysłów to przeszłość, której nie można uregulować. Droga na mapach nie 

istnieje.  Kiedyś droga wykonana została bez projektu. Jest działką Lasów Państwowych. 

- jak można pozbyć się odpadów budowlanych? 

Gmina posiada dwa Punkty Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych (Przedbórz, 

Góry Mokre), gdzie dwa razy w miesiącu można złożyć odpady wielkogabarytowe, w tym 

budowlane. 

 

Radny Chudy zapytał, czy droga na Wymysłów nie ma mapy? 

Pan burmistrz odpowiedział, że była to samowola. 

Radny Chudy zapytał, czy to była samowola budowlana? Przecież NIK tego nie 

stwierdził. 

Burmistrz Naczyński odpowiedział, ze wszystko badano, tylko nie to, czyj jest to grunt. 

Radny Chudy powiedział, że tam jest nadany nr działki, nie ma tylko łuku (wycięty 

przez Nadleśnictwo), ale droga od Włoszczowskiej do wsi jest, jest wycięta z lasu, jest nadany 

numer i dołączona do wsi. Podział działki robił geodeta z Łodzi, pan   , a 

Nadleśnictwo przekazało tą działkę Gminie. 

Burmistrz Naczyński – jeśli byłoby tak, jak twierdzi radny, droga byłaby w ewidencji 

gruntów. Ewidencja gruntów w Starostwie ma wszystkie działki i tam, jeżeli byłaby prawnie 

usankcjonowana, powinna być zaznaczona. W ewidencji gruntów jest las. 

 

Pan    – zapytał Przewodniczącego Zawiszę, czy burmistrz Naczyński 

poinformował Radę o tym, że wpłynęło do Urzędu wezwanie przedsądowe w sprawie 
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załatwienia kwestii jego działki. Wcześniej składał wniosek do Gminy o wykup działki. 

Kancelaria prawna, ani on  nie otrzymali odpowiedzi. 

Przewodniczący Zawisza odpowiedział, że pismo nie zostało skierowane do Rady. 

Pan  powiedział, że termin rozprawy sądowej w tej kwestii wyznaczony jest na 14 

lutego. 

Pan burmistrz powiedział, że sprawę rozstrzygnie Sąd. 

Radny Koski stwierdził, że doszło do sytuacji, o której mówił kilka miesięcy temu, czyli że 

sprawa zakończy się w Sądzie i efektem złożenia wnioski przez pana    będzie 

zwolnienie go z pracy. 

Pan burmistrz powiedział, że była zrobiona reorganizacja, ale nie z tego względu, ale 

dlatego, że przez okres ok. 1,5 roku pan był czynnym pracownikiem w pracy przez 

bardzo krótki czas. Musiała być reorganizacja, aby to działało. Po powrocie pana      do 

pracy nastąpiło przeorganizowanie w referacie (inwestycji) w Urzędzie Miejskim. Stanowisko 

stało się zbędne, dlatego pan  dostał wypowiedzenie, ale widzi, że wpłynęło ono 

pozytywnie na jego zdrowie, bo jak chorował, tak teraz po otrzymaniu wypowiedzenia jest w 

pełni zdrowy, widać go wszędzie w terenie. 

Pani    , mieszkanka Przedborza odnosząc się do rewitalizacji parku, 

powiedział, iż czytała projekt autorstwa Pani   , która oznaczyła 31 drzew do wycinki i 

zrobiła projekt nasadzeń, które zostały wykonane. Zapytała skąd wzięły się teraz 22 drzewa, z 

kim to jest uzgadniane, konsultowane, kto podejmuje taką decyzję? Czy pani projektant ma na 

to jakiś wpływ, czy w tym momencie ktoś inny podejmuje decyzje? 

Pan burmistrz odpowiedział, że wszystkie dodatkowe sprawy związane z sanitarną 

wycinką drzew, czy nowymi nasadzeniami były uzgadniane i projektant musiał wyrazić na to 

zgodę. Po uzgodnieniu z konserwatorem zabytków to musiało nastąpić To wszystko jest w 

dokumentach, wycinka została wykonana za zgodą wszystkich instytucji, które nadzorują 

zabytkowy park 

Pan    , mieszkaniec Przedborza, zapytał czy po zmianie odległości (z 

10m na 20m)  punktów sprzedaży alkoholu od obiektów chronionych, jakieś lokale będą 

miały zabraną konsesję? 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że nic się nie zmieni, nikomu nie zostanie 

wstrzymane pozwolenie na sprzedaż alkoholu. 

Pan    zapytał, ilu nauczycieli, pracowników starci pracę w związku z 

wygaszeniem gimnazjum,? 

Pan burmistrz odpowiedział, iż u nas jest Zespół Szkolo-Gimnazjalny, nie Gimnazjum i 

w najbliższym czasie nikt pracy nie starci. 

Ad. 10 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zawisza 

zakończył XXIX sesję Rady Miejskiej. Obrady trwały do godz. 14.40 

Protokół sporządziła: 

Insp. ds. obsługi rady PRZEWODNICZĄCY  

   Barbara Kowalik         Rady Miejskiej w Przedborzu 

  Krzysztof Zawisza 


